
Když se ohlédnete, na co jste nejvíce 
pyšný? 
Za těch 20 let bych vyzdvihl především 
přetvoření zimního stadionu z padesá-
tých let minulého století na moderní 

Pár otázek k 20 letům Roz-
vojového fondu Pardubice 
jsme položili také Jiřímu Ko-
márkovi, místopředsedovi 
představenstva pověřené-
mu řízením společnosti.

multifunkční arénu 21. století.
Co byste Rozvojovému fondu Pardu-
bice popřál k tomuto významnému 
milníku?
Popřál bych mu stálou pozici ve struktu-
rách města Pardubice a stejně dobrou 
spolupráci s akcionářem, jako tomu bylo 
za mého působení.
Jaké jsou výhledy do budoucna? Jaké 
projekty vás čekají?
Další předpokládaný vývoj společnosti 
je nasměrován v souvislosti s letoš-
ní zahajovanou kompletní revitalizací 
přilehlého letního stadionu. Toto nové 
sportoviště s okolím, které bude sloužit 

i široké veřejnosti, bude rozhodnutím 
akcionáře svěřeno do správy i provo-
zování Rozvojovému fondu Pardubice 
a. s. Věříme, že se po dobudování celé 
infrastruktury v této lokalitě dané místo 
stane dále vyhledávaným nejen občany 
našeho města, ale i návštěvníky, kteří do 
města přijedou za sportem, kulturou i 
vzděláváním. Potvrdilo by se tak i známé 
úsloví „Pardubice – město sportu“. Jsme 
rádi, že pomáháme rozvíjet město.


